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Από το υπ’ αριθ. 2/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 38/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της υπ’ αριθ. 1/2012 απόφασης Δ.Σ της Δημοτικής 
Επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση 
Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας», επί του 
προϋπολογισμού έτους 2012. 

 
         Σήμερα 23 Ιανουαρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 19-1-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 38 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. 
Τσαπαρόπουλος, 18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωάννου, 20)Θ. 
Κορωνάς, 21)Κ. Συμεωνίδης, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 
24)Κ. Κουτσαντάς, 25)Λ. Τσαβδαρίδης, 26)Α. Νεστορόπουλος, 
27)Α. Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 37)Γ. 
Μελιόπουλος, 38)Χ. Σαββαΐδου. 

Ν. Μωυσιάδης, Α. Βεσυρόπουλος, Σ. 
Κουμτσίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Ν. Αγγέλου, Ι. Παπαδόπουλος.  
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ. Μισοκέφαλος, Α. Ορφανίδου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. 
Κρομμύδας, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Χ. 
Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος, Δ. 
Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσου, Η. Σοφιανίδης, Ε. Εμμανουηλίδης 

 
Σημείωση: 1)Κατά τη συζήτηση της αριθ. 26/2012 αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Γ. Σουμπέκας, Χ.Σαββαΐδου, Κ.Κοστογλίδου, 
Τ.Χατζηαθανασίου, Ι.Σοφρόνωφ, Λ.Πουλασουχίδης και Χ.Κούτρας.  
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 27/2012 αποχώρησε ο κ. Β.Γιαννουλάκης και προσήλθε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 28/2012 προσήλθε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 29/2012 αποχώρησε ο κ. Γ.Κάκαρης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 30/2012 προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Σαββαΐδου, Λ.Πουλασουχίδης και Χ.Κούτρας. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 31/2012 αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Α.Λαζαρίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 32/2012 προσήλθαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Α.Λαζαρίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 33/2012 προσήλθε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Κ.Κουτσαντάς, 
Κ.Συμεωνίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 37/2012 προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Κ.Κουτσαντάς. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 38/2012 αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
 
 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 19-1-2012 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Κοινωφελούς Επιχείρησης με την επωνυμία 
«…………..Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής ανάπτυξης» ……….. Δήμου Βέροιας  
με την αριθ. ….1/2012…. απόφασή του ενέκρινε τον/την ..….προϋπολογισμό της 
έτους 2012…………………………………………………………………………….. 

Με το άρθρο 256 του Ν. 3463/06 προβλέπεται ότι: 
«1. Οι αποφάσεις του διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης εγκρίνονται από το 
δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο, αν αυτές αφορούν: 

α) Την ψήφιση του προϋπολογισμού, του ισολογισμού και της έκθεσης 
πεπραγμένων. 

β) Την αγορά ή εκποίηση ακινήτων ή την επιβάρυνση αυτών με εμπράγματο 
δικαίωμα. 

γ) Τη διάθεση των καθαρών κερδών ή τη διενέργεια επενδύσεων. 
δ) Την αύξηση του κεφαλαίου της επιχείρησης. 
ε) Τη συγχώνευση ή τη λύση της επιχείρησης. 
στ) Τη σύναψη δανείων και  
ζ) Την έγκριση των κανονισμών του επομένου άρθρου. 

2. Για τη νόμιμη λήψη ή έγκριση των ανωτέρω αποφάσεων απαιτείται η πλειοψηφία 
του συνόλου των μελών του αντίστοιχου συμβουλίου. 
3. Η έγκριση παρέχεται μέσα σε ένα (1) μήνα από τότε που κοινοποιήθηκε η 
απόφαση στο δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο. Αν περάσει άπρακτη η προθεσμία 
αυτή, θεωρείται ότι η απόφαση του διοικητικού συμβουλίου έχει εγκριθεί.». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο για την έγκριση ή μη 
της υπ’ αριθ. …1/12… απόφασης του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω επιχείρησης.   

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μιχαηλίδης: Δεν ξέρω αν πρέπει να κάνω ανάπτυξη του θέματος όλου, νομίζω έχετε 
δει το εισηγητικό, θέλω να πω δύο στοιχεία τα οποία είναι σημαντικά. Έγινε μια 
περικοπή του προϋπολογισμού σε σύγκριση με τον περσινό προϋπολογισμό κατά 
400.000,00 € περίπου και σ’ αυτό έπαιξε ρόλο και η μειωμένη χρηματοδότηση από το 
δήμο της Βέροιας, αλλά και η περιστολή δαπανών που έχουν γίνει σε διάφορους 
κωδικούς αριθμούς.  

Ένα είναι αυτό και δεύτερο πολύ σημαντικό είναι ότι κρατήσαμε και το 
χαρακτήρα της κοινωφελούς επιχείρησης γιατί δεν προβήκαμε σε καμία αύξηση στα 
δίδακτρα και πουθενά αλλού, αντιθέτως έχουμε υποστεί όλες τις αυξήσεις οι οποίες 
υπάρχουν από τις ανελαστικές δαπάνες αλλά και βέβαια όπως είχα πει πριν και τη 
μειωμένη χρηματοδότηση.  

Είναι επίσης πολύ σημαντικό να πούμε ότι από το σύνολο του 
προϋπολογισμού αυτού και αν εξαιρέσω τις παλιές οφειλές αλλά και τα παλιά τα 
χρήματα που οφείλει από παλιές οφειλές ο δήμος στην κοινωφελή, αλλά και τις 
υποχρεώσεις που έχει η κοινωφελή από τη συγχώνευση, αυτός ο προϋπολογισμός 
αντιλαμβάνεστε ότι περίπου το 60% απευθύνεται σε μισθοδοσία προσωπικού και το 
υπόλοιπο 30% είναι οι ανελαστικές δαπάνες και 10% είναι μόνο οι πολιτιστικές 
εκδηλώσεις.  

Οι δε πολιτιστικές εκδηλώσεις οι οποίες από τις 200.000,00 € και κάτι που 
κόστιζαν θα μειωθούν στο μισό και θα γίνει κι άλλη οικονομία στην πορεία. Ήδη έχω 
δώσει εντολή στην υπηρεσία να κοιτάξει πώς μπορούμε να περιστείλουμε κι άλλο 
κάποιες υποχρεώσεις που υπάρχουν και αυτό πάντοτε με τη δυσκολία η οποία είναι 
πάνω από το κεφάλι μας να μην κάνουμε καμία αύξηση, γιατί αν σ’ αυτούς τους 
καιρούς προβούμε σε αυξήσεις στις διδασκαλίες, τότε νομίζω θα είναι πραγματικά 
δύσκολο.  

Τουναντίον όμως προβλέψαμε και διάφορες άλλες υποτροφίες για μαθητές 
μας, οι οποίοι είναι αξιόλογοι στον τομέα που κάνουνε. Συν τοις άλλοις πρέπει να 
σημειώσουμε εδώ ότι είναι και πάρα πολλοί μαθητές που έχουν υποστεί μείωση στα 
δίδακτρα κι εδώ είναι ο κοινωφελής χαρακτήρας. Μέχρι και μηδενισμό των 



διδάκτρων για μερικές οικογένειες, οι οποίες έχουν πραγματικά μεγάλο οικονομικό 
πρόβλημα.  

Δε νομίζω ότι πρέπει να μπω στην ουσία των αριθμών και των κωδικών 
αριθμών γιατί τα έχετε δει αυτά όλα, εξάλλου δεν έχει πολύ καιρό που ψηφίσαμε τον 
περασμένο προϋπολογισμό κι αν κάποιος μπορούσε να συγκρίνει τα δύο μεγέθη, θα 
είχε αντιληφθεί ότι αυτή η ευαγγελιζόμενη μείωση του προϋπολογισμού και του 
κόστους λειτουργίας έχει περιέλθει σε πάρα πολύ μεγάλο βαθμό κι αυτό είναι 
αντιληπτό.  

Αυτό το οποίο είναι αγκάθι αν θέλετε στον προϋπολογισμό μας είναι αυτό που 
ανέφερα πριν. Είναι οι οφειλές τις οποίες πρέπει να αποπληρώσει η κοινωφελής 
επιχείρηση από τις πρώην κοινωφελείς επιχειρήσεις με την οποία έγινε η συγχώνευση 
και μεγάλο κομμάτι από αυτό είναι είτε οι δανειακές συμβάσεις οι οποίες υπάρχουν 
με τα τοκοχρεολύσια αλλά και με την πληρωμή του κεφαλαίου. Επίσης έχει να κάνει 
με τις ασφαλιστικές εισφορές σε ασφαλιστικούς οργανισμούς που είναι μεγάλο ποσό 
όπως επίσης και αρκετά μεγάλο ποσό, το μεγαλύτερο συνήθως είναι σε προμηθευτές, 
σε τρίτους που εκεί πλέον θα δημιουργηθεί ένα τεράστιο πρόβλημα μετά την 
αναστροφή της απόφασης του ελεγκτικού συνεδρίου, το οποίο αποφάσισε, ενώ 
αρχικά είχε πει ότι δε θα υπάρχει έλεγχος αυτών των εξόδων, αυτών των 
υποχρεώσεων, των επιχειρήσεων πριν τη συγχώνευση, έχει κάνει μια αναστροφή 
λοιπόν και τώρα λέει πλέον ότι θα γίνει κι αυτός ο έλεγχος. Αντιλαμβάνεστε ότι αυτή 
η διαδικασία θα μας πάρει και χρόνο και χρήμα που δεν το έχουμε.  

Τέλος υπάρχει μια μερίδα εργαζομένων που ανέφερε ο Παύλος πριν. Είναι η 
κατηγορία των γυμναστών που εκεί με κάποιο λογιστικό λάθος που έγινε, τα χρήματα 
έχουν πάει στο νομικό πρόσωπο και πρέπει με μια συγκεκριμένη διαδικασία να 
έρθουν στην ΚΕΠΑ και πάλι να ελέγξει η επίτροπος αυτές τις οφειλές και να 
προχωρήσουμε. Πρόεδρε δε θα μπω στους αριθμούς, αν έχουν οι συνάδελφοι κάτι να 
ρωτήσουνε να απαντήσω ευχαρίστως για τις επιμέρους απορίες. 
 Σαββαΐδου: Αρχικά θα ήθελα να ρωτήσω, αν θα μπορούσαν να γίνουν κάποιες 
περικοπές σε κάποιες δαπάνες που σε σχέση με άλλες είναι  υπερτιμημένες, όπως 
παραδείγματος χάρη το περιοδικό το οποίο ανέρχεται στο ποσό των 7.000,00 €.  

Η ΚΕΠΑ στηρίζεται αυτή τη στιγμή σχεδόν εξ’ ολοκλήρου από το δήμο. 
Μπορεί να επιβιώσει μόνη της αυτή η επιχείρηση; Υπάρχει μελλοντικά πλάνο μέσα 
στο διετές όμως πρόγραμμα; Υπάρχει κάποιο σχέδιο να γίνει ένα μελλοντικό πλάνο 
για το πώς μπορεί η ΚΕΠΑ να γίνει μια αυτόνομη και ανταποδοτική επιχείρηση; 
Γιατί κακά τα ψέματα τα οικονομικά είναι πάρα πολύ δύσκολα και μπορεί τα επόμενα 
χρόνια να μην μπορεί να στηριχτεί από το δήμο.  
 Νεστορόπουλος: Εγώ θέλω να ρωτήσω μόνο αν υπάρχει κ.Μιχαηλίδη μετά τις 
συγχωνεύσεις όλων των πρώην κοινωφελών ή από το μόνιμο προσωπικό της πρώην 
ΚΕΠΑ κάποιος εργαζόμενος ο οποίος έχει πρόβλημα και δεν έχει τακτοποιηθεί από 
την επίτροπο, γιατί είχα μια ανησυχία για πρώην υπαλλήλους που προερχόταν από 
την κοινωφελή του δήμου Απ.Παύλου ή αν τυχόν από την προηγούμενη ΚΕΠΑ αν 
υπάρχει κάποιος υπάλληλος που έχει πρόβλημα όσον αφορά αν πληρώνεται. 
 Μιχαηλίδης: Από το τελευταίο ερώτημα, μια εκκρεμότητα υπάρχει με έναν 
εργαζόμενο από τον πρώην δήμο Απ.Παύλου την πρώην κοινωφελή, όπου υπάρχει 
μια μπερδεμένη κατάσταση που πρέπει πρώτα να αποπληρωθεί από το νομικό 
πρόσωπο. Δε θυμάμαι το επίθετό του και μετά ό,τι υπόλοιπο υπάρχει, και μέχρι τη 
συγχώνευση να πληρωθεί από την ΚΕΠΑ. Είναι μια διαδικασία όμως που πρέπει να 
μας οδηγήσει η επίτροπος πώς θα γίνει. Είναι πρόβλημα καθαρά όχι λογιστικό, αλλά 
διαδικαστικό.  

Για τα παλιά λέμε, για το πρώτο εξάμηνο, σήμερα δεν υπάρχει εργαζόμενος 
απλήρωτος. Οι μόνοι απλήρωτοι εργαζόμενοι σήμερα είναι οι καθηγητές που αν δεν 
ψηφιστεί ο προϋπολογισμός, δε θα πάρουν φράγκο οι άνθρωποι. Πληρώθηκαν μέχρι 
και τον Νοέμβριο, δεν πληρώθηκαν Δεκέμβριο και Γενάρη και αν δεν ψηφιστεί 
σήμερα ο προϋπολογισμός θα μείνουνε απλήρωτοι δυστυχώς και δεν ξέρω πόσο 
καιρό ακόμα.  

Για το διευθυντή είναι μια άλλη ιστορία. Ο διευθυντής δεν ήταν απλήρωτος, 
πληρωνόταν, πλην όμως η επίτροπος ερμήνευσε, κατά την άποψή μου και κατά την 



άποψη του νομικού συμβούλου, λάθος τον «Καλλικράτη». Ο «Καλλικράτης» λέει 
κάτι το οποίο είναι πολύ σαφές, ότι μετά από τις συγχωνεύσεις των κοινωφελών 
επιχειρήσεων μεταφέρονται αντίστοιχα οι υπάλληλοι και οι διευθυντές 
καταλαμβάνουν τις θέσεις του διευθυντού κι αν υπάρχουν πολλοί οι διευθυντές, τότε 
προβλέπεται διαδικασία κρίσεως ποιος θα είναι διευθυντής κλπ. Εδώ λοιπόν είχαμε 
πέντε κοινωφελείς επιχειρήσεις που έγιναν συγχώνευση σε μία κι έχουμε έναν μόνο 
διευθυντή ο οποίος παραμένει στη θέση του. Δεν ξέρω για ποιό λόγο η επίτροπος 
θεωρεί ότι έπρεπε να γίνει διαγωνισμός ενώ σε άλλες περιπτώσεις δεν προχώρησε σε 
διαγωνισμό. Ο κ.Καμπούρης από τη συγχώνευση και μετά δεν έχει πληρωθεί. Έκανε 
πράξη η επίτροπος, κάναμε αντιρρήσεις στην επίτροπο και μετά κάναμε στο 
ελεγκτικό συνέδριο προσφυγή.  

Κ. Σαββαΐδου, το περιοδικό θα μπει στο επόμενο διοικητικό συμβούλιο, 
λείπατε εσείς, έχει μπει θέμα, δε θυμάμαι από ποιον, να μπει το θέμα της λειτουργίας 
του περιοδικού και θα μπει στο επόμενο διοικητικό συμβούλιο για το αν θα συνεχίσει 
και με ποιον τρόπο θα συνεχίσει η λειτουργία του περιοδικού. Πάντως η δαπάνη των 
7.000,00€ στα 2.000.000,00€ είναι «ψύλλος στα άχυρα».  

Δεύτερον, η επιχείρηση δεν μπορεί να επιβιώσει μόνη της και δεν μπορεί να 
υπάρχει πρόβλεψη να επιβιώσει μόνη της γιατί είναι κοινωφελής, γιατί αν τυχόν 
υπήρχε άλλη πρόβλεψη τότε πλέον δεν είναι κοινωφελής επιχείρηση. Δεν μπορεί να 
γίνει διαφορετικά αυτό.  
 Δήμαρχος: Μια συμπληρωματική. Ο διευθυντής είναι στο ενιαίο μισθολόγιο; 
Γιατί τέθηκε θέμα. Επίσης για το περιοδικό που έβαλε η κ. Σαββαΐδου. Το περιοδικό 
της ΚΕΠΑ εκδίδεται εδώ και πάρα πολλά χρόνια, είναι ένα αρχειακό περιοδικό, δεν 
είναι ένα επικαιρότητας και ενημερωτικό, είναι αρχειακό, όσοι κατάλαβαν, 
κατάλαβαν και μπορεί να κατατεθεί πρόταση στο υπουργείο κ.Μιχαηλίδη ή στο 
Παιδείας ή στο Πολιτισμού, για επιχορήγηση του περιοδικού. Υπήρχαν τέτοια 
κονδύλια γι’ αυτές τις περιπτώσεις, άρα δεν υπάρχει πρόβλημα να μπει στον 
προϋπολογισμό.  
 Σαββαΐδου: Θέλω να δικαιολογήσω και την ψήφο μου, γιατί δεν είναι μόνο το 
περιοδικό το οποίο ανέφερα ως παράδειγμα. Παρακολουθώ τα περισσότερα χρόνια τα 
δρώμενα και γνωρίζω και την ιστορία του περιοδικού. Εννοώ γενικότερα τις 
περικοπές που θα μπορούσαν να γίνουν σε κάποια πράγματα, όπως και το άνοιγμα 
της ΚΕΠΑ στην κοινωνία που το είχαμε συζητήσει και σε διοικητικά το οποίο δε 
φαίνεται, τη συνεργασία με τοπικά συγκροτήματα, την προώθηση κυρίως τοπικών 
καλλιτεχνών. Πέρα από αυτά η ΚΕΠΑ δεν πρέπει να είναι, σα μια τελείως 
ανεξάρτητη σχέση με τον πολιτισμό, θα μπορούσε ίσως να συνεργαστεί με ωδεία του 
δήμου και να επεκτείνει αυτό που λέμε πολιτισμό.  

Υπάρχουν άνθρωποι που έχουν διάθεση και προσφέρονται εθελοντικά και θα 
μπορούσε να μειώσει κάποια έξοδά της. Παρόλα αυτά δεν είμαι ειδική, δυστυχώς δεν 
μπόρεσα να παραβρεθώ διότι έγινε σε ώρα που εργαζόμουν και είχα κάνει το θέμα. 
Σας το είχα ζητήσει και από προηγούμενο διοικητικό που δεν μπόρεσα να 
παραβρεθώ, επειδή έχω πάρα πολλές επιφυλάξεις σχετικά, παρότι πρέπει να 
στηρίζουμε τέτοια πράγματα και πάνω από όλα τον πολιτισμό. Ειδικά σε τέτοιες 
εποχές το μόνο που μας μένει είναι ο πολιτισμός, επειδή υπάρχουν επιφυλάξεις και θα 
ήθελα να υπάρξουν κάποιες τροποποιήσεις ίσως, δεν ξέρω αν θα υπάρξουν στο 
μέλλον. Θα ψηφίσω λευκό. 
 Κούτρας: Πραγματικά τα δεδομένα τα οικονομικά όσο αφορά την ΚΕΠΑ, όσο 
τα ξέρω εγώ, δεν ξέρω τί είπε ο πρόεδρος, αλλά με 1.000.000,00€ επιχορηγεί ο δήμος 
στην ΚΕΠΑ και τα έσοδά της είναι 380.000,00 -390.000,00€. Αν είναι κάπως 
διαφορετικά ας με διαψεύσουν και είχα πει και στις συνεδριάσεις εκεί πέρα, πιστεύω 
ότι επειδή η χώρα μας είναι, θα πω έτσι λίγο βαριά έκφραση, σε κατάρρευση, πρέπει 
να υπάρχει ένα σκληρό σχέδιο β΄ το οποίο έπρεπε ήδη να έχει γίνει γιατί το είχαμε 
συζητήσει εδώ και έξι μήνες που είμαι στην ΚΕΠΑ, το οποίο να λάβει υπόψη τις 
συνθήκες αυτές, να λάβει υπόψη τί συμβαίνει έξω στην κοινωνία και να γίνει ένα 
τέτοιο σχέδιο ώστε σαφώς και να μειωθεί και ο μισθός και του προέδρου, σαφώς και 
η λειτουργία του περιοδικού αν υπάρχει να είναι, αλλά να μην επιχορηγείται αυτή. Οι 



συντάκτες του περιοδικού να μην επιχορηγούνται, ούτε φυσικά και το κόστος,  το 
οποίο είναι πολύ υψηλό.  

Είχα πει να υπάρχει μια αναπροσαρμογή με καινούργιο τυπογραφείο κι όλα 
αυτά αν μπορεί να βγαίνει πιο φτηνό ή ακόμα να καταργηθεί, γιατί ζούμε μια δεινή 
οικονομική κατάσταση. Στην Πορτογαλία μην ξεχνάτε ανεστάλη η λειτουργία του 
υπουργείου πολιτισμού, που είναι σε καλύτερη οικονομική κατάσταση από εμάς. Η 
επιχορήγηση από το δήμο πρέπει να είναι πιο μειωμένη, να είναι γύρω στις 
800.000,00€ ίσως και λιγότερη και είπα ότι αν δεν υπάρχει ένα καινούργιο σχέδιο 
πάνω στον προϋπολογισμό δεν πρόκειται να τον ψηφίσω και μάλιστα ψήφισα 
αρνητικά και στο διοικητικό συμβούλιο παρότι είμαι κι αντιπρόεδρος. Συμβαίνει κι 
αυτό καμιά φορά, γιατί πραγματικά πιστεύω ότι προτιμώ να χρηματοδοτώ τις ζωτικές 
ανάγκες του δήμου, πετρέλαιο, όλα αυτά σε σχολεία να είναι προτεραιότητα, να μην 
έχουν ανάγκη, και η ΚΕΠΑ ας μειώσει, όπως αντίστοιχα και το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Πιστεύω 
για το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., δεν γνωρίζω καλά τα πράγματα εκεί πέρα, ότι πρέπει να μειωθούν 
τα αντίστοιχα κονδύλια σε τέτοιες δραστηριότητες. Μπορεί να είναι ο πολιτισμός 
όπως λέει η κ. Χρύσα κάτι σημαντικό, αλλά σε τέτοια κρίση πραγματικά προσπαθεί ο 
κόσμος να επιβιώσει πρωτίστως και κατόπιν να χρησιμοποιήσει όλα τα άλλα μέσα 
και τις άλλες λειτουργίες που υπάρχουν στο κράτος. 
 Μιχαηλίδης: Στην κ. Σαββαΐδου πρώτα. Ο προγραμματισμός των όποιων 
εκδηλώσεων γίνεται από εδώ και στο εξής, εκτός από τις φιλοξενούμενες 
εκδηλώσεις, που είναι αδαπάνητες για την ΚΕΠΑ.  

Οι υπόλοιπες περιορίζονται στο 70% με τοπικούς καλλιτέχνες.  
Δεύτερον, μιλήσατε για επέκταση. Ήδη έχει ανακοινωθεί, το έχουμε πει και 

στο διοικητικό συμβούλιο. Πλέον παραρτήματα της ΚΕΠΑ θα λειτουργούν σε όλους 
τους πρώην καποδιστριακούς δήμους, αλλά αυτό ξέρετε, δε μειώνει τα έξοδα, τα 
αυξάνει. Τα έσοδα είπε ο κ.Κούτρας κ.πρόεδρε, ότι είναι 300.000,00€. Και είπε 
επίσης ότι παίρνει η ΚΕΠΑ από το Δήμο 1.000.000,00 € επιχορήγηση.  

Αγαπητοί συνάδελφοι τα νούμερα είναι τόσο στυγνά που θέλω να δώστε μια 
προσοχή. Ο δήμος δίνει 1.000.000,00€ στην ΚΕΠΑ, η μισθοδοσία της ΚΕΠΑ  είναι 
970.000,00€, ο Δήμος Βέροιας πέρυσι, παρόλη τη συμβατική υποχρέωση προς την 
ΚΕΠΑ, έδωσε 100.000,00€ όλο το 2011. Κανείς δεν αναλογίστηκε πώς λειτούργησε 
αυτή η επιχείρηση και λογικό είναι όταν υπήρχε προϋπολογισμός του 2011 από την 
αρχή της θητείας μέχρι και μετά που ανέλαβα εγώ, να σωρεύονται πράγματα και να 
πηγαίνουν στην επόμενη χρονιά. Αυτά πρέπει να πληρωθούν, προμηθευτές είναι, πως 
θα πληρωθούν; Τί να περικόψω άλλο, πείτε μου τί να περικόψω; 1.000.000,00€ είναι 
μισθοδοσία. Τι να κάνω, απολύσεις; Τί θέλετε να κάνω κ.Κούτρα; Θέλετε να 
κρατήσετε την πρωτοπορία και την παγκόσμια πρωτοτυπία να κάνει αντιπολίτευση ο 
αντιπρόεδρος; Κάντε το αλλά δώστε μου στοιχεία. Θέλετε το περιοδικό να το 
κόψουμε αρκεί να το ψηφίσετε και να με πείσετε.  

Αν είναι τα εφτά χιλιάρικα Δήμαρχε το πρόβλημα στο ενάμιση εκατομμύριο, 
τότε τι μπορώ να πω. Κι αν ο πρόεδρος παίρνει δεκαέξι χιλιάρικα και πρέπει να 
παίρνει δώδεκα για το όνομα του Θεού, δηλαδή τα εφτά και τα τέσσερα να γίνουν 
δέκα χιλιάρικα θα σωθεί αυτή η διαδικασία; Τι να περικόψω άλλο; Που κυνηγώ τους 
διακόπτες να τους κλείνω το φως; Τι να περικόψω Δήμαρχε άλλο, πείτε μου; Έχω και 
το «Βοήθεια στο σπίτι» μέσα που δεν είναι δικό μου, πρέπει να πάει στον κ.Παυλίδη 
αλλά το πληρώνω εγώ. Τι να κάνω εγώ με τα γεροντάκια; Αυτό δηλαδή δεν είναι 
ανάγκη; Δεν προβληματίζεστε ότι αυτό αν δεν περάσει σήμερα θα μείνουν απλήρωτοι 
όλοι οι εργαζόμενοι; Αυτό δε σας προβληματίζει καθόλου; Πείτε μου, θέλω μια 
πρόταση να το δεχτώ και θα πω κι εγώ ούτε εγώ θα το ψηφίσω. Κόψε αυτό τόσο. Όχι 
γενικότερα η κρίση και η κρίση. Μα η κρίση με ανάγκασε να είμαι τετρακόσια 
χιλιάρικα κάτω για να κάνω έναν οριακό προϋπολογισμό, ξέροντας ότι τουλάχιστον 
το 80% πάει σε μισθοδοσίες. Προτάσεις θέλω να ακούσω, όχι θεωρίες. Βρείτε μου 
έναν κωδικό που είναι ενισχυμένος και πάρτε κάντε σύγκριση με τον περσινό και να 
δείτε ποια είναι η πραγματική δαπάνη.  

Αν βρει κάποιος από εδώ μέσα από την αίθουσα έναν κωδικό αριθμό που δεν 
είναι μειωμένος, εγώ Δήμαρχε θα υποβάλλω την παραίτησή μου κι από δημοτικός 
σύμβουλος, όχι από πρόεδρος, έναν κωδικό βρείτε μου που δεν είναι μειωμένος. 



Πόσο να πάει πια; Τι να κάνω μετά; Να απολύω προσωπικό; Οι υπάλληλοι αυτοί 
δουλεύουν ολόκληρο χρόνο χωρίς άδεια, Σάββατα, Κυριακές, βράδια, πρωινά, και η 
μόνη τους ανακούφιση είναι εορτές Χριστουγέννων και του Πάσχα που δεν μπορώ να 
τους δώσω άδεια αναγκαστικά και δεν κάνω εκδηλώσεις και δε φιλοξενώ τίποτα. 
Κλείνω το Χώρο Τεχνών για να κάτσουν πέντε δέκα μέρες οι άνθρωποι να 
ξεκουραστούν όλη τη χρονιά. Αυτή είναι η πραγματικότητα, αυτή είναι, εκφραστείτε 
με την ψήφο σας.   

Β.Γιαννουλάκης: Ζητώ να γίνει ονομαστική ψηφοφορία κ. πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Κ. Γιαννουλάκη, το αίτημά σας για ονομαστική ψηφοφορία γίνεται 

δεκτό. Η γραμματέας θα εκφωνεί ένα - ένα τα ονόματα με βάση την εκλογή τους και 
θα ψηφίζετε ονομαστικώς υπέρ ή κατά της εισήγησης της Δημάρχου. Παρακαλώ ν’ 
αρχίσει η ονομαστική ψηφοφορία. 

Στη συνέχεια η γραμματέας φώναζε τα ονόματα του συμβούλων και αυτοί 
δήλωναν την παρουσία τους και αν υπερψηφίζουν ή καταψηφίζουν την παραπάνω 
εισήγηση. ΄Ετσι: 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 21 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Μ.Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. 
Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. 
Παυλίδης, Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Χ.Γαϊτάνου, Π.Τσαπαρόπουλος, Α. Καγκελίδης, Μ.Παπαϊωάννου, Θ. Κορωνάς, 
Γ.Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Χ. Κούτρας και Β. Γιαννουλάκης. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οκτώ (8) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Λ.Τσαβδαρίδης, Α. 
Νεστορόπουλος, Χ.Τσιούντας, Ε.Γουναράς, Κ.Παναγιωτίδης, Δ.Γκέκα, 
Α.Παπαδόπουλος, Χ.Σαββαΐδου. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 1/2012 απόφαση της Δημοτικής Επιχείρησης με την επωνυμία 
«Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας». 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 256 του Ν. 3463/2006. 
4.- Το αποτέλεσμα της ονομαστικής ψηφοφορίας.  
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης). 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει την αρ. 1/2012 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου  της 
Δημοτικής Επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής 
Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας», επί του προϋπολογισμού έτους 2012, με σύνολο εσόδων 
και απαιτήσεων € 2.185.856,50, σύνολο εξόδων και υποχρεώσεων € 2.165.067,68 και 
αποθεματικό € 20.788,82. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   38/ 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Παπαδόπουλος  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου     
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  25-1-2012 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαΐδου 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


